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Presentielijst OPR School Bestuur 

René de Vries Yuverta vmbo Yuverta docent/voorzitter 
Floris de Vries Hoofdvaart College Dunamare  docent/secr.penn. 
Tom Botter HWC St Ceder ouder 

Saskia van den Hooff Altra College Hmeer St iHub docent  
Yvette Cramer KKC St Keizer Karel ouder 
Frans Lucassen  De Waterlelie St Sein docent 
Frans Jordaan SWVAM - directeur-bestuurder 
Jacqueline Hogeveen SWVAM - ambtelijk secretaris 

 

Afwezig 

Astrid Kalmeijer Amstelveen College St Openb VO A’veen ouder 
Monique Aardse KSH St Iris ouder 

 

 

0. Vooroverleg OPR-leden 

- vaststellen activiteitenplan 2023-2024  

- vaststellen thema’s OPR overleggen 2023-2024 (zie verslag 12 juni 2023) 

 

1. Opening voorzitter en welkom Yvette Cramer (St Keizer Karel/KKC) en Frans Lucassen 

(St Sein/Waterlelie). Vaststellen van de agenda  

De voorzitter opent de vergadering om 16.30 uur en heet met name dhr. Lucassen van harte 

welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Verslag OPR 12 juni 2023 (bijlage 2) - vaststellen en behandelen actiepunten 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Reglement OPR (bijlage 3a) en Jaarverslag OPR 2022-2023 (bijlage 3b)– vaststellen 

Het reglement OPR en jaarverslag 2022-2023 worden vastgesteld.  

Het activiteitenplan 23-24 stuurt de voorzitter aan mw. Hogeveen. (actie) 

 

4. 7-maandsrapportage (bijlage 4 a t/m d), consequentie generieke korting en 

voortgang doelmatige afbouw reserves (bijlage 4a) + Jaarverslag (bijlage 4b) – informeren 

Dhr. Jordaan opent onderstaande presentatie. 

 

 

 

 

Dhr. Jordaan geeft aan dat hij in elk overleg start met het jaarthema : complexe en urgente 

casuïstiek. De voorkeur van de OPR gaat uit naar het bespreken van thema’s in plaats van 

casuïstiek op individueel niveau.  

 

Binnenkomst mw. Cramer. 

 

7-maandsrapportage - opmerkingen / aandachtspunten : 

-voortbouwen op 4-maandsrapportage 

-beleidsnotities onderwijs-jeugdzorg krijgen vorm 

-meer aandacht voor wachtlijsten jeugdzorg 

actualiteiten%20SWV

AM%202
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-TLV aantallen schommelen (toename van 48 TLV’s t.o.v. vorig jaar / nu teldatum 01 feb) 

-indexering toepassen op afdracht scholen ‘23 

 

aandachtspunten MJB (ovb) 

-1% populatiekrimp verwacht 

-actuele gegevens (via DUO) nog onbekend 

-ontwikkelingen Pro en VSO voorlopig horizontaal doortrekken 

-reservering voor ondersteuning nieuwkomers 

 

planning MJB 

16 nov concept gereed 

23 nov bespreking Auditcie 

11 dec OPR 

19 dec RvT / bestuurlijke vaststelling 

 

De TLV-toename wordt door dhr. Jordaan nader onderzocht.  

 

De voorzitter vraagt of er vanuit POS al meer verantwoordingsdata beschikbaar is. Dhr. Jordaan 

geeft aan dat de scholen voor het Najaarsronde gesprek in november 2023 de data in POS 

opnemen.  

De inspectie heeft een tussentijdse herstelopdracht gegeven om de basisondersteuning in het 

Ondersteuningsplan 2022-2026 beter te omschrijven. Wat doen de scholen met de middelen van 

het SWV om de basisondersteuning op peil te houden. Daar zal waarschijnlijk een grotere 

verantwoordingsdruk op komen. Het is moeilijk om te definiëren of de middelen van het SWV 

doelmatig ingezet worden, aangezien het grotendeels op formatie wordt ingezet.  

De inspectie wil weten wat ouders en leerlingen kunnen verwachten van de scholen.  

Dhr. F. de Vries stelt de indicatoren ter discussie. Hij geeft ook aan dat wellicht de informatie 

vanuit het driehoeksgesprek (mentor-leerling-ouder) kan aantonen of de middelen op de juiste 

manier worden ingezet. 

Bij de werkgroep Professionalisering is aangegeven dat de mentoren/leerkrachten behoefte hebben 

aan inzicht in gedrag van leerlingen en hoe te handelen. Er wordt een scholingsprogramma 

opgezet. 

 

Consequenties generieke korting   

balans  

generieke korting + indexering = +50.000,- 

We gaan erop vooruit! 

bovenmatige reserve nog steeds boven de signaleringswaarde 

 

landelijke beweging 

onderzoek juridisch traject 

Welke afweging maakt SWVAM? 

 

voorstel: keuze maken uit drie lijnen   

1. beleid voortzetten, volgens bestedingsplan (geen extra impuls ’23 / risico: bovenmatige 

reserve blijft) 

2. extra impuls ’23, naar evenredigheid (eenmalig bedrag naar alle scholen / risico: buffer 

ontstaat bij de scholen) 

3. extra impuls ’23, variabel (gericht op scholen zonder pilots en op initiatieven dekkend 

aanbod, zoals VSO-VO, voorziening internaliserend H/V, ZMOLK, ISK) 
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Sowieso al lopend: 

start mobiel team  

inclusiecoördinator (aangesteld per 1 nov 2023 – Margreet Boermans) 

professionalisering docenten / mentoren 

vervolg op lopende pilots 

 

Dhr. Jordaan geeft aan dat hij een combinatie van lijn 1 en 3 overweegt. Het plan wordt aan de 

OPR ter goedkeuring voorgelegd. 

 

5. Actualiteiten (Frans) 

a. Korte terugkoppeling bestuursgesprek met Inspectie d.d. 01-09-2023 

Zoals reeds aangegeven, zijn er 2 herstelopdrachten uit voortgevloeid. 1. Scherpere beschrijving 

van de basisondersteuning in het OP. 2. Het is onvoldoende duidelijk hoe ouders bij SWVAM 

terecht kunnen. Het Oudersteunpunt www.amstelenmeer.nl herstelt deze laatste omissie. Ook is er 

op de nieuwe website van SWVAM een duidelijke link naar voorgenoemde website.  

 

b. Eindrapportage KBA Nijmegen herijking allocatiemodel (bijlage 5b) 

1. conclusie:  

niet ingrijpen verdeelsleutel middelen 

2. adviezen:  

scherpere communicatie 

optimaliseren huidige ondersteuning door SWV. Zichtbaar welke ondersteuning SWVAM biedt. 

meer ondersteuning door SWV, als verbinder, als expert 

verkenning bovenschoolse voorzieningen    

3. discussie:  

adviezen serieus nemen, dan wel opvolgen 

En het schoolmodel dan?   

 

Bovenstaande adviezen geven aanleiding om het gesprek te voeren over het schoolmodel en wie 

waarvoor verantwoordelijk is. Hoeveel expertise is er nodig vanuit SWVAM. 

 

c. Gespreksronde najaar 2023 

De OPR-leden zijn hiervoor uitgenodigd. 

 

d. Ouder- en jeugdsteunpunt 

Vorige week was er een bijeenkomst met een kleine groep ouders om te praten over een 

doorontwikkeling in de vorm van oudernetwerkbijeenkomsten.  

 

e. Professionalisering 

Reeds besproken. 

 

f. Toelichting subsidie aanvraag hoogbegaafdheid (HB) (bijlage 5f) 

Er is in samenspraak met SWV PO Hmeer en SWV PO Amstelronde een vervolgsubsidieaanvraag 

HB ingediend. Er zijn 4 hoofddoelen : expertise vergroten en verbreden, doorgaande lijn 

verbeteren, maatwerk leveren via extra ondersteuning en gespecialiseerde arrangementen kunnen 

aanbieden.  

De H/V scholen ontvangen waarschijnlijk € 10.000 per VO school/jaar. De subsidie is op basis van 

co-financiering en dit houdt in dat iedere school zelf € 10.000 moet bijleggen. Wellicht kan dit 

gefinancierd worden uit de bovenmatige reserve. Ook wordt de HB-expertise beschikbaar gesteld 

aan de vmbo scholen.  

http://www.amstelenmeer.nl/
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De verantwoording van de HB-middelen door de scholen is opgenomen in de VJ/NJ gespreksronde. 

De gehele HB projectsubsidie wordt verantwoord door de projectleider. 

 

Vraag : is de problematiek werkelijk zo groot bij de HB-leerlingen ? Dhr. Jordaan geeft aan dat de 

lobby vanuit HB-ouders erg groot is en de minister er gevoelig voor is. 

HB ouders zijn voorstander van HB exclusieve scholen. Dit staat haaks op inclusief onderwijs. Er 

wordt opgemerkt dat er ook andere ‘bijzondere’ leerlingen ondersteuning nodig hebben.  

 

g. Toelichting subsidie aanvraag residentieel onderwijs 

de huidige voorzieningen worden gesloten. De leerlingen zullen naar kleinschalige woonvormen 

gaan en hierbij hoort een dagprogramma waar onderwijs in zit. Dit is de verantwoordelijkheid van 

de SWV-en. SWVAM is aangesloten bij coalitie Amsterdam. De subsidie aanvraag is ingediend. We 

gaan waarschijnlijk € 25,- x 17.000 aan middelen ontvangen. Voor SWVAM gaat het momenteel 

om 5 residentiële leerlingen. 

 

6. THEMA: HB komt voor van VMBO – VWO 

Wat zou – binnen het samenwerkingsverband - het beleid moeten zijn rondom HB?   

 

De OPR is van mening dat HB beleid binnen het inclusiebeleid moet plaatsvinden. Het mag niet tot 

exclusie leiden. HB leerlingen moeten binnen regulier overeenkomstig andere leerlingen met een 

leerbeperking geholpen worden.  

 

VIA Hageveld (Heemstede) heeft een HB klas binnen de school met reguliere leerlingen.  

Het is fijn dat de leerlingen in zo’n klas op hetzelfde sociaal-emotionele niveau zitten. Ze hebben 

vaak een paar klassen overgeslagen. De HB-leerlingen draaien in het reguliere programma mee. 

 

Vraag : waarom de nadruk op HB-leerlingen ? De HB-leerlingen, vaak in combinatie met ass zijn 

oververtegenwoordigd in de groep thuiszitters. De oplossing zit niet altijd in het aanbieden van 

aangepast onderwijs. 

 

In het HB subsidieplan is ook aandacht voor leerlingen die naar vmbo afgestroomd zijn. VMBO 

scholen, zoals Yuverta mavo, hebben behoefte aan expertise opbouw. Bij Altra College Hmeer 

zitten ook hb-leerlingen in b/k. HB-expertise wordt toegankelijk gemaakt voor vmbo-scholen.  

 

7. Rondvraag  

Verzoek om de volgende thema’s mee te nemen in de OPR-agendaplanning :  

- Kansengelijkheid/inclusie welke bijdrage kan de OPR leveren. 

- Schoolteam verder professionaliseren 

- Ruimte voor sturing binnen het schoolmodel, in combinatie met POS 

 

De voorzitter sluit om 18.00 uur de vergadering.  

 

Actielijst: 

Datum Ag. 
pt 

Onderwerp Wie 

  Aandachtspunt bij de agendering : voortgang SWVAM en een 
inhoudelijk gesprek over een thema. (formeel/informeel).  
 

Vz/FJ 

12-06 2 De voorzitter zal het activiteitenplan 2023-2024 aanleveren.  
 

RdV 

12-06 8 Voorstel vanuit OPR - thema’s voor schooljaar 23-24: OPR 
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- POS waar staan we nu. 

- Inspraak 
- Leren van andere OPR-en. Dhr. Jordaan geeft aan dat hij 
veel samenwerkt met de directeur-bestuurders van SWV PO 

Hmeer en SWV PO Amstelronde. Wellicht is leuk om eerst eens 
met de OPR-en van deze SWV-en iets te beleggen. Een OPR-lid 
zou ook aan het OPR-overleg van een ander SWV kunnen 
deelnemen om ervaring op te doen. 
Dhr. Jordaan vond de vraag van dhr. F. de Vries, we hanteren het 
schoolmodel maar houdt dit nog wel stand, wel een mooie vraag 
om samen eens nader te verkennen.  

De voorzitter stelt voor om hier in het volgende overleg een klap 
op te geven 

16-10 7 Verzoek om de volgende thema’s mee te nemen in de OPR-

agendaplanning :  

- Kansengelijkheid/inclusie welke bijdrage kan de OPR 

leveren. 

- Schoolteam verder professionaliseren 

- Ruimte voor sturing binnen het schoolmodel, in 

combinatie met POS 

 

RdV/FJ 

 
 
 

Jaarplanning OPR-vergadering 2023-2024:  (SWVAM, Linnaeuslaan 2a, 1431 JV Aalsmeer) 

11 dec 2023, 11 mrt OPR en OPR-RvT en OPR 10 juni 2024 

 

Vergadertijden:  

16.00-16.30 uur vooroverleg OPR-leden 

16.30-18.00 uur OPR-vergadering incl directeur-bestuurder 

18.15-19.15 uur OPR-RvT (afvaardiging) 


